

WHY JOIN CMHA-S/M?!

As a nationwide organization, the Canadian Mental Health Association (CMHA) promotes the mental health of all and supports the resilience and recovery of people experiencing mental illness. The CMHA accomplishes this mission through advocacy, education, research, and service.

All Staff are Eligible for:

- Healthcare of Ontario Pension Plan (HOOPP)
- Employee & Family Assistance Program
- Paid Holiday Float Day
- Professional Development Opportunities

CMHA-S/M JOB POSTING: 24-14

Marketing, Fundraising and Communications Intern

Department:	Quality and Strategic Engagement
Employment Status:	Full-Time Contract
Hours per Week:	35 hours per week
Work Location:	111 Elm Street, Sudbury, Ontario
Union Membership:	This position is non-unionized.
Posting Deadline:	Open Until filled

RESPONSIBILITIES:

Reporting to the Manager, Quality & Strategic Engagement, the Marketing, Fundraising and Communications Intern will work with our team to assist with the planning, implementation and evaluation of the Agency's marketing, fundraising, communications, and health promotion activities.

For the complete job description, [visit our website.](#)

QUALIFICATIONS:

- Post-secondary degree or diploma in business, marketing, communications, graphic design, or another related field of study
- Ability to work independently and as part of a team
- Creative and hardworking individual
- Excellent writing and communication skills
- Knowledge of Social Media Platforms, Hootsuite, Constant Contact, Office 365 (including Visio), Canva, WordPress CMS, and PhotoKey 8 Pro (preferred)
- Fluency in English is essential. Fluency in French is an asset.



Canadian Mental
Health Association
Sudbury/Manitowlin
Mental Health &
Addiction Services

Association canadienne
pour la santé mentale
Sudbury/Manitowlin
Services de santé mentale
& de toxicomanie

THIS OPPORTUNITY IS
PROUDLY SUPPORTED BY:



- *Priority will be given to candidates who are bilingual in French and English as per our French Language Service Plan. Proficiency in both official languages is essential for 40% of the positions.*

REQUIREMENTS:

The successful candidate must

- have graduated within the last three years, and the position should be the first full-time employment in their field of study.
- be a new entrant into the workforce, transitioning to a new career, or the unemployed or underemployed entering a new field.
- not have previously participated in an NOHFC-funded internship in the 2020 Mandate.
- be 18 years of age or older.
- be legally eligible to work in Canada.
- Once hired, reside in the Northern Ontario community in which they are employed.

SALARY:

- **\$21.71 hourly, \$39,506.68 annually**

HOW TO APPLY

Please submit your cover letter and resume to: recruitment@cmha-sm.on.ca

- *CMHA-S/M is an equal opportunity employer. CMHA-S/M follows AODA legislation and supports persons with disabilities with accommodations. Please notify us if you have any accessibility requirements.*
- *Personal information submitted will be used to determine suitability for this/these positions only.*
- *All applicants are thanked for their interest; however, only those selected for an interview will be contacted.*
- *We do not make assumptions about people's pronouns and identity and are committed to creating an environment where it is safe to share and ask.*

POURQUOI VOUS JOINDRE L'ACSM !?

À titre d'organisme national, l'Association canadienne pour la santé mentale (ACSM) fait la promotion de la santé mentale pour tous et favorise la résilience et le rétablissement des personnes souffrant de maladies mentales. L'ACSM réalise cette mission par l'entremise de la défense des droits, de l'éducation, de la recherche et de la prestation de services.

Tous employés sont admissibles:

- Healthcare of Ontario Pension Plan (HOOPP)
- Programme d'aide aux employés et à leurs familles
- Un jour de congés payés par an
- Possibilités de perfectionnement professionnel

L'ACSM – S/M l'offre d'emploi – 24-14

Stagiaire en marketing, collecte de fonds et en communications

Département:	Qualité et Engagement Stratégique
Statut D' Emploi:	Contractuel à temps plein
Heures par Semaine :	35 heures par semaine
Lieu de Travail :	111, rue Elm, Sudbury, Ontario
Syndicalisation :	Ce poste n'est pas syndiqué
Date Limite :	ouvert jusqu'à ce qu'il soit rempli

RESPONSABILITÉS :

Relevant du / de la gestionnaire de la Qualité et de l'Engagement stratégique, le / la stagiaire en marketing, collecte de fonds et en communications travaillera avec notre équipe à l'appui de la planification, de la mise en œuvre et de l'évaluation des activités de marketing et de communications de l'organisme, y compris (mais sans s'y limiter) :

- les médias sociaux, les communications et le marketing;
- la collecte de fonds;
- les demandes de subvention;
- les tâches administratives.

Pour plus d'informations, [veuillez consulter l'offre d'emploi complète.](#)

QUALIFICATIONS :

- Posséder un diplôme postsecondaire dans le domaine des affaires, du marketing, des communications ou du graphisme ou dans un autre domaine pertinent.



Canadian Mental
Health Association
Sudbury/Manitowlin
Mental Health &
Addiction Services

Association canadienne
pour la santé mentale
Sudbury/Manitowlin
Services de santé mentale
& de toxicomanie

THIS OPPORTUNITY IS
PROUDLY SUPPORTED BY:



- Avoir la capacité de travailler de façon autonome et en équipe.
- Être une personne pleine de créativité qui travaille fort.
- Posséder d'excellentes aptitudes à la rédaction et à la communication.
- Bien connaître les plateformes de médias sociaux, Hootsuite, Constant Contact, Office 365 (y compris Visio), Canva, Wordpress CMS et, de préférence, PhotoKey 8 Pro.
- La maîtrise de l'anglais est requise. Le français conversationnel avancé est essentiel pour 40% des postes de gestionnaire de cas.
- La priorité sera accordée aux candidats bilingues en français et en anglais, conformément à notre plan de services en français.

REQUIREMENT :

Le/la candidat(e) retenu

- ont obtenu leur diplôme au cours des trois dernières années, et le poste devrait être le premier emploi à temps plein dans leur domaine d'études.
- être un nouvel arrivant sur le marché du travail, en transition vers une nouvelle carrière, ou un chômeur ou un sous-employé qui entre dans un nouveau domaine.
- n'ont pas déjà participé à un stage financé par la SGFPNO dans le cadre du mandat de 2020.
- avoir 18 ans ou plus.
- être légalement admissible à travailler au Canada.
- Une fois embauchés, ils/elles résident dans la collectivité du Nord de l'Ontario où ils travaillent.

Échelle salariale : 21,71 \$ par heure, 39 506,68 \$ par année

COMMENT POSTULER

Veillez faire parvenir votre lettre de présentation et votre curriculum vitae, aux :
recruitment@cmha-sm.on.ca

- *L'ACSM – S/M est un employeur souscrivant au principe de l'égalité d'accès à l'emploi. Elle respecte la Loi sur l'accessibilité pour les personnes handicapées de l'Ontario et appuie les personnes handicapées en leur offrant des mesures d'adaptation. Veuillez nous indiquer si vous avez des exigences en matière d'accessibilité.*
- *Les renseignements personnels soumis ne serviront qu'à établir votre admissibilité à ce poste.*
- *Nous remercions tous les candidats pour leur intérêt. Toutefois, nous ne communiquerons qu'avec les personnes choisies pour une entrevue.*
- *Nous ne faisons pas d'hypothèses sur les pronoms et l'identité des gens et nous nous engageons à créer un environnement où il est sûr de partager et de demander.*